

 www.e-bi.net	亿柏国际供应链管理（深圳）有限公司 E-BI Global Supply Chain Management (Shenzhen) Co., Ltd	文件编号 NO.	EBI-SM-002
		文件版本 Version	A/0
	反不正当竞争行为政策 Anti Unfair Competition Policy	页 码 Page	Page 1 of 2

一、反不正当竞争行为政策：

遵纪守法，诚信经营，公平竞争！

二、为达到上述公司要求，庄重承诺：

- 1、不以提供虚假资质文件等形式参与政府采购活动，不以虚假材料谋取中标；
- 2、不采取不正当手段诋毁、排挤其它投标人，与其它参与政府采购活动投标人保持良性竞争关系。
- 3、不与采购单位、采购代理机构和政府采购评审专家恶意串通，自觉维护政府采购公平竞争的市场秩序。
- 4、严格履行政府采购合同约定义务，不在政府采购合同执行过程中采取降低质量或标准、减少数量、拖延交付时间等方式损害采购单位的利益，并自觉承担违约责任。
- 5、自觉接受并积极配合财政部门和纪检监察机关依法实施的监督检查，如实反映情况，及时提供有关证明材料。

1. Anti Unfair Competition Policy:

Adhere to laws and regulations, operate with integrity, and compete fairly!

2. To meet the above company requirements, we solemnly promise:

- 1) Do not participate in government procurement activities by providing false qualification documents or other forms, and do not use false materials to seek winning bids;

 www.e-bi.net	亿柏国际供应链管理（深圳）有限公司 E-BI Global Supply Chain Management (Shenzhen) Co., Ltd	文件编号 NO.	EBI-SM-002
		文件版本 Version	A/0
	反不正当竞争行为政策 Anti Unfair Competition Policy	页 码 Page	Page 2 of 2

- 2) Do not use improper means to defame or exclude other bidders, and maintain a healthy competitive relationship with other bidders participating in government procurement activities.
- 3) Do not collude maliciously with procurement units, procurement agencies, and government procurement evaluation experts, and consciously maintain the market order of fair competition in government procurement.
- 4) Strictly fulfill the obligations stipulated in the government procurement contract, do not harm the interests of the procurement unit by reducing quality or standards, decreasing quantity, delaying delivery time, etc. during the execution of the government procurement contract, and consciously assume breach of contract liability.
- 5) Consciously accept and actively cooperate with the supervision and inspection carried out by the financial department and disciplinary inspection and supervision organs in accordance with the law, truthfully reflect the situation, and provide relevant supporting materials in a timely manner.

管理代表: 陈声涛

Management Representative: Owen

日期/Date: 2014-4-1